

TauBlog

Écrasez l'infâme!

Volker Pispers über Diskriminierung

André Tautenhahn · Wednesday, November 16th, 2011

Das sollte man wie immer gehört haben.

Quelle: [WDR 2](#)

Schön ist übrigens der Vorschlag, eine Alkoholuntergrenze nach Branchen und Gegenden differenziert einzuführen.

This entry was posted on Wednesday, November 16th, 2011 at 7:36 am and is filed under [Kabarett](#), [Nachrichten](#)

You can follow any responses to this entry through the [Comments \(RSS\)](#) feed. Both comments and pings are currently closed.